



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 20:e februari 2024 kl. 17:15

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Linus Fäldt [LF]

Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DVL]

Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]

SAMO: Lovisa Flodman [LoF]

Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]

Arbetsmarknadsansvarig: Alexander Nybäck [AN]

Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Föredragande:

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 17:36

[LF]

§2. Val av justeringsperson

Mötet väljer [Douglas Van Leeuwen] till justeringsperson

[LF]

§3. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

[LF]

§4. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen

[LF]

§5. Föregående protokoll (240208)

Mötet godkänner föregående protokoll [240208]

[ES]

Informationsfrågor

§6. Meddelanden

a. Ordförande

Fixat inför sektionsmötet, haft halvårsavstämning med SO, haft regelbundet PA möte och fortsatt dagligt arbete.

[LF]

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Douglas Van Leeuwen

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)



- b. *Vice ordförande* [DvL]
Haft utbildningskväll med Valberedningen om
invalsprocessen, bokat in en diskussionskväll med
kommittéordförande, haft halvårsavstämning med SO samt
dagligt arbete.
- c. *Ekonomiansvarig* [LE]
Har haft bokföringskväll med alla kassörer. Har haft möte med
respektive kassör i HD, SkHål och Hkex om diverse olika
problem. Varit på SEF och diskuterat budget samt kontinuitet.
Varit på möte hos matsmak angående examensmiddagen
tillsammans med SkHål , samt deltagit i ett allmänt möte om
middagen. Handlat kontorsmaterial till styrelserummet.
Informerat och samordnat revisorernas arbete. Anordnat och
köpt en soffa till styrelserummet samt fortsatt dagligt arbete.
- d. *SAMO* [LoF]
Har skickat kallelse för OSA-ronderna till
studentrepresentanter. Handlat kontorsmaterial till
styrelserummet med Linnéa. Fortsatt dagligt arbete.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AN]
Fortsatt dagligt arbete med Harm. Fortfarande svårt att hitta
samarbeten med företag för föreläsningar och events.
JS-Sverige arbete går framåt med video och film pitch
nästkommade veckor.
- f. *Utbildningsansvarig* [EO]
Jobbat med H6 för att ta fram riktlinjer för skidresan och
kontakten med högskolan, varit i kontakt med
klassrepresentanter (en från en helt fylld lista), jobbat med en
strulig kurs. Planerat en utvärdering av HING programmen,
dagligt arbete.

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Douglas Van Leeuwen

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)



g. Informationsansvarig

[ES]

Satt upp banderoll, posters för PR inför Sektionsmöte 3 och skitviktigt. Gått igenom DMs nästkommande tidning, men ännu inte godkänd då jag har en fråga att ta upp med er sedan innan. Uppdaterat hemsidan med protokoll och information och inväntar signatur från föregående sektionens justeringspersoner. Skrivit protokoll inför sektionensmöte 3. Varit med och handlat kontorsmaterial. Handlat inför sektionensmötet. Fortsatt dagligt arbete.

Beslutsfrågor

§7. DKV namn

[LF]

- Fermen
- Kruse
- Bror
- Grant
- Rickard

Beslut:

- Mötet beslutar att godkänna alla ovan nämnda namn.

Diskussionsfrågor

§8. Meddelandepunkt på sektionensmötet och beslutspunkt

Uppmanar om HING-enkäten i styrets meddelande. Styret har bara beslutat om en äskning.

§9. PubF

PubF beräknar annorlunda när det kommer till räkningar vid Pub vilket gör att det blir dyrare att arrangera. Så H-styret och Sjö-styret ska ha ett möte tillsammans med PubF för att diskutera hur riktlinjerna ska bli tydligare med kostnaderna. Möte kommer att planeras till nästa vecka. Linnea och Douglas drar i detta.

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Douglas Van Leeuwen

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)



§10. FuM söker folk

Vi har fått mejl om att FuM söker folk. Styret kommer förklara vilka FuM är på sektionstmötet.

§11. SnH tar hand om HING enkäten?

De gör det, det är Einars ansvar.

§12. FT och bunkerns skötsel

FT och bunkern har skötts väldigt dåligt det senaste överlag och det är ingen som har hand om det. Det är stökigt och elen fungerar inte. Kommittéerna borde få en varning för att senare ta till mer drastiska åtgärder ifall det inte blir bättre. Ett extrainsatt möte kommer att fixas av Linus, Einar och Douglas där de tar upp om det här med kommittéerna. Linnéa beställer pantboxar till nya FT.

§13. SO mail

Linus berättar och frågorna från SO och vad deras svar var under mötet.

Formalia

§14. Övriga frågor

Evelina: Texten som DM har om H6-skidresa, är den relevant/lämplig att ha med?

Svar: Meningen nekas.

Evelina: Hur känner vi gällande att ha så många folk som hänger inne i styret och "stör" när det är en plats som är till för oss att kunna arbeta/plugga och komma in och ta det lugnt utan att bli störda av andra?

Svar: Det behövs en tydligare regel för vad som gäller med styret då det här är vårt kontor, och vi behöver också våga säga ifrån mer. Ett mejl ska skickas ut till alla kommittéer och utskott.

Evelina: Vem vill prata med sjö gällande disken?

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Douglas Van Leeuwen

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)



Svar: Douglas snackar med Ice.

Lovisa: Hur delar vi upp ansvar inför sektionens möte, vem gör vad?

Svar: Evelina löser hattar och ord på tavlan. Alexander löser maten, både pizza och gluten/vegansk. Einar är kaffeansvarig. Alla hjälps åt att preppa vagnar nu.

§15. Nästa möte (240305)

§16. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§17. Mötets avslutande

Linus förklarar mötet avslutat kl. 18:34

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Douglas Van Leeuwen

Justeringsperson (Douglas Van Leeuwen)